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Ú [en]Instruction manual

Produktinfo

: 

Attention!
According to the Gas Safety Ordinance of 
Hong Kong, any gas installation works 
including the installation of appliances 
and connection tubing, must be 
undertaken by registered gas installers 
who are registered for that appropriate 
classes and be employed by registered 
gas contractors.
Use approved gas tubing bearing EMSD 
approval marking (such as:

EMSD APPROVAL GTXXXX) for 
connection to appliances, or other 
appropriate methods accepted by EMSD.

When installing built-in gas hob on top of 
stove cabinet, please check that there is 
provision for ventilation at the cabinet to 
ensure proper operation of the gas hob.
Do not store any flammable materials, 
sprays or pressurized containers inside 
the stove cabinet.
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The top panel of this built-in hob is made 
of ceramic glass which is safer than 
normal glass for this application. 
However, the following safety precautions 
for using built-in hob with glass top panel 
should also be noted in order to prevent 
the glass top panel from breaking: 
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Risk of fire!
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Risk of fire!
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Risk of injuries!
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Risk of injuries!
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Risk of injuries!
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Risk of electric shock!

■
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Dimension (W x D x H)

Cut-out dimension (W x D)

Net weight

Gross weight

Voltage

Connected load
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	: Safety precautions
	1. Clean the burner assembly frequently to maintain a clear gas passage on the flame distributor. Clean and tidy up the flame distributor after spillage of food and liquid once the burner assembly cooled down.
	2. Turn off the gas appliance immediately if abnormal noise propagates from the gas appliance and contact gas supply company or gas hob importer for inspection.
	3. Do not use oversized utensils for cooking.
	4. Do not impact the glass surface with hard objects or place heavy objects on the glass surface.

	Risk of deflagration!
	Accumulation of unburned gas in an enclosed area carries a risk of deflagration. Do not subject the appliance to draughts. These might blow out the burners. Carefully read the instructions and warnings on the operation of gas burners.

	Risk of poisoning!
	The kitchen will become hot and humid and combustion products produced when this gas appliance is used. Make sure the kitchen is well ventilated, particularly when the hob is in operation: either keep the natural ventilation apertures open, or instal...

	Risk of burns!
	The hotplates and their immediate vicinity get very hot. Never touch the hot surfaces. Keep children under 8 years old well away from this appliance.

	Risk of fire!
	■ The hotplates get very hot. Do not rest inflammable objects on the hob. Do not store objects on the hob.
	Risk of fire!
	■ Do not store or use corrosive chemicals, products which produce fumes, inflammable materials or non-food products below or near this domestic appliance.

	Risk of fire!
	■ Fat or oil which is overheated can catch fire easily. Never leave fat or oil to heat up unattended. If oil or fats do catch fire, never use water to put the fire out. Put the fire out by covering the pan with a lid and switch off the hotplate.


	Risk of injuries!
	■ Pans which are damaged, are not the right size, hang over the edge of the hob or are not positioned correctly can cause serious injuries. Follow the advice and warnings provided relating to the cooking pans.
	Risk of injuries!
	■ In the event of a malfunction, turn off the appliance’s gas and electricity supply. For repairs, call our Technical Assistance Service.

	Risk of injuries!
	■ Do not tamper with the appliance's interior. If necessary, call our Technical Assistance Service.

	Risk of injuries!
	■ If one of the control knobs will not turn, do not force it. Call the Technical Assistance Service immediately so that they can repair or replace them.


	Risk of electric shock!
	■ Do not clean the appliance using steam cleaners.
	Risk of electric shock!
	■ Cracks or breaks in the glass may carry an electrocution risk. Disconnect the fuse from the fuse box. Notify the Technical Assistance Service.


	Your new appliance
	Gas burners
	Power levels
	Switching on automatically
	1. Press the chosen burner control knob and turn it anticlockwise to the maximum power setting.
	2. Release the control knob.
	3. Turn the control knob to the required setting.
	: Risk of deflagration!


	Safety system
	1. Switch on the burner as usual.
	2. Without releasing the control knob, press and hold it down firmly for 4 seconds after lighting the flame.

	Switching off a burner
	Warnings

	Cooking pans
	Suitable pans
	Precautions for use

	Cleaning and maintenance
	Cleaning
	Caution!

	Maintenance

	Trouble shooting
	Technical Assistance Service
	To book an engineer visit and product advice
	Warranty conditions

	Used appliances and packaging
	Environmentally-friendly waste management

	Specification
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	: 安全注意事項
	1. 經常清潔爐頭組件以保持火蓋焰孔暢通，如 滾瀉食物及汁液，應在爐頭組件冷卻後儘快 作出妥善清理。
	2. 如煮食爐出現不尋常聲音，應即停用並安排 氣體供應公司或爐具進口商檢查。
	3. 切勿使用過大的器皿煮食。
	4. 切勿以硬物撞擊或將重物放置於玻璃面板。

	燃爆風險!
	若未燃燒的煤氣在密閉區域中累積，容易造成 燃爆風險。請勿把煮食爐放於當風處，此舉會 使煮食爐熄掉。請仔細閱讀說明書的相關說明 與警告。

	中毒風險!
	使用本煮食爐時，廚房會變得炎熱，潮濕並產 生燃燒物。請確保廚房通風良好，尤其是在使 用爐具時：要保持自然通風口暢開，或者安裝 通風系統 (抽油煙機)。若長時間密集使用爐 具，可...

	灼傷風險!
	煮食爐面板及周圍區域 會變得非常熱。切勿 觸碰到高溫的表面。請讓8歲以下兒童保持在 安全的距離。

	火災風險!
	■ 煮食爐面板會變得非常熱。切勿將易燃物品 放置於煮食爐上。切勿將物品放置於煮食爐 上。
	Risk of fire!
	■ 切勿於本煮食爐下面或附近放置或使用腐蝕 性化學品、會產生煙霧的產品、易燃物或非 食物類產品。

	Risk of fire!
	■ 過熱油脂容易搶火。加熱油脂時切勿離開煮 食爐。若油脂確實搶火，切勿用水滅火。請 用蓋蓋住出事鍋具並關上煮食爐。


	受傷風險!
	■ 將受損、尺寸不對的鍋具掛在煮食爐邊或無 法正確放置在煮食爐上，可能會造成嚴重的 人身傷害。請按說明書所提供的烹飪鍋具建 議與警告使用。
	Risk of injuries!
	■ 若遇故障情況，請關閉煮食爐並聯絡技術支 援服務。若其中某個控鈕不能轉動，不要勉 強轉動它。請即時聯絡技術支援服務部進行 修理或更換。

	Risk of injuries!
	■ 請勿更改煮食爐內部設定。如有需要，請致 電本公司技術支援服務部。


	觸電風險!
	■ 請勿用蒸汽清潔器清潔煮食爐！
	Risk of electric shock!
	■ 玻璃裂縫或斷裂可能帶有觸電危險。請中斷 煮食爐的電源並通知技術支援服務部。


	閣下的新煮食爐
	煤氣爐操作
	火力等級
	自動打火
	1. 按下選擇的爐頭控制旋鈕並按逆時針方向旋至最高火段設定。當 控制鈕仍被按下時，所選擇的爐頭會産生火花，火焰點燃。
	2. 鬆開按下的控制旋鈕。
	3. 將控制旋鈕旋轉至所需的火段設定位置。
	: 燃爆風險!


	安全系統
	1. 照平常的方式點燃爐頭。
	2. 在火焰點燃後不要放開控制旋鈕，用力壓住並停留 4 秒鐘。

	關掉爐頭
	警告

	烹飪鍋具建議
	適用鍋具
	注意事項

	清潔及保養
	清潔
	注意!

	保養

	疑難排解
	技術支援服務
	保養條款

	用過的煮食爐和包裝
	環保廢棄管理

	規格


